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Møteprotokoll  

 

Hovedutvalg Forvaltning  

 
Dato: 04.12.2019 kl. 12:00 - 14:00 
Sted: Orkdal Rådhus 
Arkivsak: 19/00053 
 
Følgende representanter møtte:  Parti: 
Rasmus Skålholt SP 
Tina Øyås AP 
Stine Storengen SP 
Hanne Haldogard Bjørkli SP 
Hans Peter Fyhn Brøndbo AP 
Karin Leknes Røttereng AP 
Inge Helgeton AP 
Eva Solstad H 
Helge Johan Ringli FRP 
Hans Atle Kringstad SBL 
  
 
Følgende representanter med forfall:  Parti: Varamedlem som møtte: Parti: 
Kristian Martin Fremstad Sp Anders Husdal SP 
    
 
Fra administrasjonen møtte: 
Siri Eithun - leder plan, bygg og 
geodata møtte som rådmann i møtet. 
Ingeborg Wolden – sekretær i møtet 
Ingrid Voll leder plan 
Ingvill Kanestrøm rådgiver plan 
 
Ellers møtte: 
Mads Løkeland – Leder kontrollutvalget 
 
 
Medlemmene har mottatt skriftlig innkalling datert 26.11.2019. Møtet er kunngjort i 
avisa Sør-Trøndelag og på kommunens hjemmeside. 
 
Ingen merknader til innkalling og sakliste.  
 
Til å undertegne protokollen sammen med leder ble Stine Storengen og Inge 
Helgeton valgt. 
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SAKSKART  Side 

Orienteringssaker 

3/19  
Saksgang i plansaker. 
Leder plan Ingrid Voll orienterte. 
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4/19 19/00090-1 
Reguleringsplan travbane - Plankart 20 11 2019. 
Leder plan Ingrid Voll orienterte. 
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5/19 19/00091-1 
Nytt boligfelt i Rømmesbakkan – reguleringsplan 
Rådgiver plan Ingvill Kanestrøm orienterte. 
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Eventuelt 
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Orienteringssaker 

Saknr Arkivsak Tittel 
3/19  Saksgang i plansaker 

 

4/19 19/00090-1 Reguleringsplan travbane - Plankart 20 11 2019.pdf 
 

5/19 19/00091-1 Nytt boligfelt i Rømmesbakkan – reguleringsplan 
 

 
Orienteringssakene ble behandlet i følgende rekkefølge: 
Reguleringsplan travbane. 
Leder plan Ingrid Voll orienterte. 
 
Nytt boligfelt i Rømmesbakkan. 
Rådgiver plan Ingvill Kanestrøm orienterte. 
 
Saksgang i plansaker (politikeropplæring). 
Leder plan Ingrid Voll orienterte. 
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Eventuelt 

Åpen post: 
Hans Kringstad: 
Synes med fordel rådmannen kan besvare samme spørsmål om tvangsmulkt i Orkland som på siste 
møte i hovedutvalg Orkdal. Sakene vil versere også i Orkland-utvalget og det kan foreligge ny 
informasjon siden møtet i Orkdal 21.11. 
 
Spørsmålene var: 
1. Tvangsmulkt Grønøra 1 AS 
Siste frist for retting var 1. september 2019 etter klagbehandling og utsettelser i over tre år. 
Blir tvangsmulkt innbetalt, og er det noen dialog mellom selskapet og Orkdal kommune? 
Grønøra 1 AS har blant annet varslet klage til Sivilombudsmannen. Er kommunen orientert om klage 
er levert? 
 
2. Tvangsmulkt Kramkar AS 
Støyskjerm skulle være ferdigstilt 1. september 2018. Det er gitt flere utsettelser. Kramkar AS søkte 
selv om utsettelse til 1. juni 2019, men støyskjerm er ikke bygd. 
Blir tvangsmulkt innbetalt, og er det noen dialog mellom selskapet og Orkdal kommune? 
 
Leder plan Ingrid Voll svarte. 

 


